调查问卷分析
通过对零陵中学初一年级学生随机的调研，我们对学生们的日常上学、课业负担、业余爱好等方面有了一个全面的认识，主要情况见如下分析：
1、 目前学生上学的主要交通方式为步行或者家人接送，占全部受访人员的70%；
2、 受访学生在路上所用时间在30分钟以上的占到全部人数的42%，仅有13%的学生耗时在10分钟以内；

3、 所有科目中语文、数学、英语三科均分别有26.9%的学生喜欢；

4、 55%的学生回家后作家庭作业的时间需要耗时2小时以内；
5、 在受访学生中有58.8%的人每天看电视时间在1-3小时之间；

6、 在网球、乒乓球、篮球三个项目中，受访学生最喜欢的是篮球；

7、 有近1/3受访学生们最多会一种或一种以上的语言进行简单的交流；

8、 有近52%的受访学生几乎每天都要玩游戏,我们认为这个时间偏长了。
针对以上汇总的信息，特提出以下建议：

1、 学生课业负担仍然较重，一半以上的学生作业时间较长，老师需要考虑一下是否给学生们减少些家庭作业量，同时对于学生的课余活动要给予指导。
2、 目前学生们课余时间案安排不尽合理，一半学生几乎天天都要玩游戏，需要家长配合，安排好学生的课余生活.
Questionnaire Analysis
By Lingling random secondary school students who started this investigation, let us have a comprehensive understanding of daily of the students go to school, the burden of homework, hobbies, etc.
1, Accounting for 70% of persons interviewed ，the main mode of transportation to school is currently for the walk or shuttle their families.
2, In the 119 students, the students who need to spend more than 30 minutes to go to school accounted for 42% of total number,.In addition to only 13% of the students will be able to get to school 10 minutes.
3, In all disciplines, respectively26.9% of the students like Chinese, mathematics, English, etc.
4, Nearly 55% of the students need to spent about two hours to complete homework.
5, Of these students, 58.8% of the students spotted a day 1-3 hours of television, the time is quitea long.
6, When asked what is favorite sport, the responding students like most is basketball.
7, Nearly 1 / 3 of surveyed students up to a maximum of one or more than one language simple communication
8, Approximately 52% of the responding students almost every day, play games, we believe that this time partial long.
In view of the above summary of the information, we recommend the following:
1.Homework was still heavy, more than half the students spend more on the job. Teachers need to consider how to reduce homework to students, while extra-curricular activities for students to give guidance.
2, Now, the students arranged extra-curricular activities, the time the case is not reasonable, and half of the students often have to play computer games, which may affect his homework. With the hope that parents arrange for our children's after-school life.
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Questionnaire
1.How do you get to school?

A.by underground  B.by bus  C.on foot  D.others

2.How long does it take you to get to school?

A.1~10min  B.10~20min  C.20~30min  D.30min up

3.What is your favourite subject at school?

A.Chinese  B.English  C.Maths  D.others

4.How long do you usually spend on homework each day?

A.0~1h  B.1~2h  C.2~3h  D.others

5.How long do you usually watch TV for each day?

A.0~1h  B.1~2h  C.2~3h  D.others

6.What is your favourite sport?

A.tennis  B.table tennis  C.basketball  D.others

7.How many languages can you hold a conversation in?

A.1~2  B.2~3  C.3~4  D.others

8.How often do you play computer games?

A.never  B.once a week  C.2~7time a week  D.more than once a day
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